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• De voorgenomen aantasting van het bosgebied van de Heuvelrug door een 
sportbond vormt een precedent voor nieuwe aantastingen door andere 
bedrijven, instellingen en de KNVB zelf.  

• Het op te offeren bos maakt deel uit van het Nationaal Park Utrechtse 
Heuvelrug en behoort tevens tot het Natuurnetwerk Nederland. 

• Het gaat om bestaand bos op droge grond met tevens recreatieve functies. 
Dat krijg je niet snel terug in de gemeente en omgeving. Natte, moeilijk 
doorgankelijke en toegankelijke natuur elders is daar kwalitatief geen 
vervanging voor.  

• Veldverlichting (ook 's nachts), een tribune en een geluidsinstallatie verstoren 
de natuur van het Nationaal Park. Ook het gebruik van kunstmest, 
bestrijdingsmiddelen voor de trainingsvelden heeft een negatieve invloed op 
het omringende natuurgebied.  

• Het uitbreiden van de faciliteiten en evenementen zorgt voor parkeerdruk en 
belast de toch al veel bezochte omgeving extra.  

• Het draagvlak voor de uitruil ontbreekt gezien de 16.000 ondertekenaars van 
de petitie. 

• De provincie heeft fundamentele bezwaren tegen aantasting van het gebied 
zoals t.a.v. de natuur en landschap, cultuurhistorie, waterhuishouding, 
erfgoed, mobiliteit en ook t.a.v. de voorgestelde compensatie. Ook 
Staatsbosbeheer zit niet op de aantasting te wachten. En idem het 
Dierentehuis Zeist dat functioneert voor 5 omliggende gemeenten. 

• Nieuw groen ontwikkelen voor bestaand oud groen/bos is het laatste wat je 
moet doen. Dit ook gezien de tijdsduur van de ontwikkeling van een 
gelijkwaardige compensatie en het (directe) verlies van biodiversiteit en 
landschap. 

• Als dat dan zou moeten gebeuren moet dat in goed overleg plaatsvinden, ook 
tussen de direct betrokken burgergroeperingen. 

Wat er gebeurt als de KNVB na verloop van tijd toch (deels?) zou weggaan weten 
we niet, maar dat geldt voor elke vertrekkende organisatie. Dat zou dan een politieke 
afweging kunnen worden. Maar voor het terrein zijn vast wel gegadigden te vinden, 
wellicht ook op het gebied van sport, bewegen en recreatie. 

Kromme Rijncorridor 
Stichting Beter Zeist ondersteunt vanuit algemeen belang de ambitie om te komen 
tot de voorgestelde Kromme Rijncorridor. Dat kan naar wij aannemen gebeuren 
d.m.v. het programma “Groen Groeit mee”, het Utrechts Programma Landelijk 
gebied aangevuld met crowdfunding, postcodeloterij en andere mogelijkheden.  

Hoe zeker is het dat de KNVB haar toezeggingen t.a.v. natuur en duurzame 
landbouw in het kromme Rijngebied zal nakomen en daarvoor niet nadere eisen 
stelt? De in 2015 met de KNVB afgesproken compensatie voor de toenmalige 
uitbreiding van de Campus werd ook niet volledig uitgevoerd. Kan de beoogde 
ontwikkeling in het Kromme Rijngebied niet worden gerealiseerd met de gelden die 
de landelijke en provinciale overheid daarvoor in het vooruitzicht stelt? 



 


